
Børne- og Undervisningsudvalget

Til: Undervisningsministeren

Dato: 9. september 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BUU alm. del

Spørgsmål 348
Ministeren bedes redegøre for, hvor mange og hvilke kommuner der har flyttet
samtlige midler fra specialområdet til de almene skoler som følge af L 103
(folketingsåret 2011–12), hvor der i bemærkningerne til lovforslaget stod, at:
"Kommunerne forventes således blandt andet at prioritere frigivne ressourcer
fra specialundervisningsområdet til øget inklusion i folkeskolen samt til en ge-
nerel styrkelse af den almindelige undervisning for at skabe pædagogiske mil-
jøer, hvor flere børn deltager i klassefællesskabet og styrkes fagligt."

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lars Dohn (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Dohn@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Orla Hav
formand
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